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Zápis č. 10/2015 z 10. jednání AS FEK ZČU 
ze dne 22. 4. 2015 

 
Přítomní senátoři: PaedDr. Dana Egerová, Ph.D.; RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D.; Jakub Hazda; 
Ing. Jarmila Ircingová, Ph.D.; JUDr. Ing. David Martinčík; Martina Mončeková; Ing. et Ing. Jiří 
Pešík; Ing. Mgr. Radka Součková; Ing. Jan Tlučhoř, Ph.D.; Ing. Lenka Zahradníčková; David 
Ženíšek 
 
Omluvení senátoři: Bc. Jana Boučková; Ing. Lenka Králová, Ph.D.; Ing. Michaela Krechovská, 
Ph.D.; Ondřej Pelnář; Ing. Jitka Zborková, Ph.D. 
 
Přítomní hosté: doc. PaedDr. Ludvík Eger, CSc., Ing. Hana Kunešová, doc. Dr. Ing. Miroslav 
Plevný 

 
 

Přítomno: 11 senátorů (9 členů AS FEK bylo přítomno po celou dobu jednání). 
AS FEK byl po celou dobu jednání pléna usnášeníschopný. 

 
 
Program: 

1. Návrh rozpočtu FEK 2015 
2. Výroční zpráva FEK za rok 2014 a Výroční zpráva o hospodaření FEK za rok 2014 
3. Různé 

 
Předsedkyně dr. Egerová přivítala všechny přítomné senátory a hosty na 10. jednáním AS FEK 
a seznámila je s navrženým programem jednání. Poté jmenovala 2 skrutátory – senátorku 
Zahradníčkovou a senátora Martinčíka a předložila k hlasování návrh programu jednání. 
 

Schválení programu jednání: 

Akademický senát FEK ZČU schvaluje program 10. jednání AS FEK. 
 

Celkem přítomno senátorů:  11 Hlasů pro usnesení:  11 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: PROGRAM JEDNÁNÍ BYL SCHVÁLEN. 
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1. Návrh rozpočtu FEK 2015 

Pan děkan představil návrh rozpočtu FEK 2015. Upozornil, že návrh byl sestaven dle změny 
Metodiky, která byla navržena a schválena na minulém jednání pléna AS FEK. 

Pan děkan návrh podrobně okomentoval a vysvětlil, co se v návrhu změnilo. 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje rozpočet FEK ZČU pro rok 2015.  
 

Celkem přítomno senátorů:  11 Hlasů pro usnesení:  8 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 3 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

 
 

2. Výroční zpráva FEK za rok 2014 a Výroční zpráva o hospodaření FEK za 
rok 2014 

Pan děkan představil Výroční zprávu FEK za rok 2014. Dokument obsahuje nejdůležitější 
fakta a data. Senátoři vznesli řadu drobných připomínek spíše formálního charakteru, které 
byly odeslány panu proděkanovi Preisovi.  

 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje Výroční zprávu FEK ZČU za rok 2014 s 
připomínkami.  
 

Celkem přítomno senátorů:  11 Hlasů pro usnesení:  11 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

  

 
Dále byla předložena Výroční zpráva o hospodaření FEK za rok 2014. Senátoři nevznesli 
žádné připomínky. 

 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FEK za rok 
2014.  
 

Celkem přítomno senátorů:  11 Hlasů pro usnesení:  10 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 1 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 
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3. Různé 

Změna volebního řádu AS FEK 
Předsedkyně AS FEK na minulém jednání pléna AS FEK navrhla zabývat se změnou volebního 
řádu do AS FEK (uvažovat o zrušení rozdělení senátorů na chebskou a plzeňskou část). 
Senátor Martinčík kontaktoval odbor OLP, který neměl námitky proti tomuto návrhu, ale 
uvedl, že by tato změna neměla vstoupit v účinnost během funkčního období tohoto AS FEK.   
Senátor Martinčík požádá odbor OLP o navržení usnesení, které by poté bylo předloženo na 
jednání AS FEK. 
 
Dále se vedla rozsáhlá diskuse o postavení a situaci chebské části fakulty. 
 
Z jednání odešel senátor Tlučhoř. 
Z jednání odešel senátor Pešík. 
 
Senátoři se shodli, že je třeba změnu volebního řádu do AS FEK připravit. 
 
Situace SMA 
Senátorka Zahradníčková se zeptala na plánovaný přechod jazykové výuky na UJP. Děkan 
odpověděl, že je strategií ZČU jazykovou výuku centralizovat na UJP. FEK již byla jediná 
fakulta, která si zajišťovala výuku sama. Plánováno je, že budou převedeny předměty na 
bakalářském stupni, předměty na navazujícím studiu budou muset být upraveny (sylabus, 
literatura) a poté převedeny na odborné katedry (aby splňovali statut odborného předmětu 
v cizím jazyce). Studenti navazujícího studia by si mohli také zapisovat předměty vyučované 
pro Erasmus. 
 
Projekt STRADI 
Senátor Martinčík vznesl dotaz, jak se vyvíjí projekt STRADI. Děkan uvedl, že má jedinou 
informaci, že věc je v řešení Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže. Senátorka Ircingová se 
vyjádřila, zda je možné uvažovat o přesunu FEK do kampusu na Borech (volné prostory po 
FAV). Děkan odpověděl, že nejsou prostředky na rekonstrukci. 
 
 
Další jednání AS FEK je plánováno na 20. 5. 2015, případně bude realizováno elektronické 
hlasování ohledně schválení vyhlášky na 2. kolo přijímacího řízení. 
 
Na závěr předsedkyně AS FEK poděkovala za účast a ukončila jednání. 
 
 
 
 
V Plzni dne 22. 4. 2015 
 
Zapsala: Ing. Mgr. Radka Součková, tajemnice AS FEK 
Doplnila a schválila: PaedDr. Dana Egerová, Ph.D., předsedkyně AS FEK 


